
PROTOKÓŁ NR 0012.5.5.2012 
z posiedzenia Komisji Polityki Społecznej 

w dniu 24 maja 2012r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A   
Czas posiedzenia:  godz. ……………….. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączonymi listami obecności. 
 

 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Problemy Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 2. 
4. Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2011r. 

•••• Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta za 2011 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta  
za 2011 rok,  

•••• Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  
 

•••• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012-2040,  
 

•••• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011r. w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok,   
 

5. Wypoczynek dzieci i młodzieży. 
6. Sprawy bieżące. 
 
• poparcie starań dążących do ogłoszenia obszaru Województwa Śląskiego 

strefą wolną od organizmów zmodyfikowanych genetycznie,  
• pismo OPS dotyczące przyznania mieszkania socjalnego 
• pismo Śląskiej Ligi Walki z Rakiem, 
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 19 kwietnia 2012r.  
9.  Zakończenie posiedzenia.  

 
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 

Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 

Ad. 3. 
Problemy Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 2. 
 
Joanna Stępień – lekarz zarządzający Oddziałem Neonatologicznym w WSS nr 2 
przedstawiła prezentację dotyczącą Oddziału Neonatologicznego. 
Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 



Joanna Kuźnik – oddziałowa oddziału Ginekologiczno-Położniczego w WSS nr 2 
przedstawiła prezentację dotyczącą Oddziału. Prezentacja stanowi załącznik                  
do niniejszego protokołu.  
 
Grażyna Kuczera - Dyrektor Wojewódzkiego Szpitala Specjalistycznego nr 2                  
w Jastrzębiu-Zdroju. 
Sytuacja szpitala jest podobna do sytuacji innych szpitali wojewódzkich, 
strategicznych. Wszystkie te szpitale mają ujemny wynik finansowy, 
wyspecyfikowano te szpitale, które w związku z tymi ujemnymi wynikami mogą 
ulegać przekształceniu gdyż na koniec roku przy ujemnym wyniku finansowym – 
samorząd województwa musi pokryć ten ujemny wynik finansowy, jeśli chce aby 
to nadal funkcjonowało jako samodzielny niepubliczny zakład opieki zdrowotnej.  
Wiem z konferencji Marszałeka Wojew. śląskiego Mariusza Kleszczewskiego, że 
nie ma takich zamiarów, a musimy dążyć do tego, aby ten wynik ujemny był jak 
najniższy, i do tego dążą moje działania.  
 
Bernadeta Magiera 
Jak możemy państwu pomóc biorąc pod uwagę, iż nie jest to zadanie miasta? 
 
Grażyna Kuczera 
Zwróciłam się do Prezydenta Miasta o prolongatę podatku od nieruchomości, 
byłaby to dla nas wymierna korzyść, która przekładała by się na obniżenie 
ujemnego wyniku finansowego, jednocześnie dziękujemy za sprzęt, który jest 
pomocny w udzielaniu świadczeń, tu efekty widoczne są od razu. Prosimy Radę 
Miasta o wyrażenie zgody na prolongatę tego podatku od nieruchomości.  

Ad. 4. 
Sprawozdanie z wykonania budżetu miasta za 2011r. 

•••• Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Miasta za 2011 rok wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta  
za 2011 rok,  

 
Skarbnik Miasta Dariusz Holesz omówił sprawozdanie z wykonania budżetu w 
zakresie działów obejmujących zdrowie i pomoc społeczną.  
 
Lucyna Maryniak 
Z czego wynika nie wykonanie wydatków związanych z zadaniami statutowymi? 
 
Dariusz Holesz 
Jest to związane z wydatkami jednostek budżetowych, z przepisami prawa 
związanymi z dotacjami, niższe wykonanie wydatków w stosunku do planu. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –2, wstrzymujących się –0. 
 
 

•••• Projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 
Jastrzębie-Zdrój,  
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –1, wstrzymujących się –1. 
 
 
 
 
 



 
 
 
 

•••• Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012-2040,  

 
Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
W związku z podjęciem decyzji o: 
- wprowadzeniu nowego przedsięwzięcia wieloletniego pn. „Budowa                             
i modernizacja boisk szkolnych” z okresem realizacji 2012-2013, 

- wprowadzeniu nowego przedsięwzięcia wieloletniego pn. „Budowa zatok 
autobusowych ul. Powstańców Śl.” z okresem realizacji 2012-2013, 

- przesunięciu limitu zobowiązań i wydatków pomiędzy przedsięwzięciem pn. 
„Budowa chodnika ul. Jana Pawła II”, a przedsięwzięciem „ Budowa chodnika   
ul. Świerczewskiego”, 

- przesunięciu limitu zobowiązań i wydatków pomiędzy przedsięwzięciem                
pn. ”Adaptacja Łazienek I dla potrzeb USC”, a przedsięwzięciem pn. 
„Przebudowa budynku Domu Zdrojowego” 

oraz zmianami wynikającymi z projektu uchwały Rady Miasta w sprawie zmiany 
budżetu Miasta na 2012 rok przygotowanej na najbliższą sesję zachodzi 
konieczność aktualizacji informacji zawartych w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 2012 –2040. Wobec powyższego 
wprowadza się następujące zmiany: 
1. W załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na 
lata 2012-2040, w tym prognoza kwoty długu i relacja wynikająca z art. 243 
ustawy o finansach publicznych”  wprowadzić wartości liczbowe wynikające ze 
zmian określonych w punkcie nr 3 oraz z projektu uchwały Rady Miasta w 
sprawie zmiany budżetu Miasta na 2012 rok przygotowanej na sesję Rady Miasta 
w maju.  
2. W  załączniku nr 2 „Objaśnienia przyjętych wartości w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata  2012-2040, w tym                   w 
prognozie kwoty długu oraz relacji wynikającej  
z art. 243 ustawy o finansach publicznych” zaktualizować informacje, głównie                   
w zakresie wyniku finansowego.     
3. W  załączniku nr 3 „Zestawienie przedsięwzięć wieloletnich dotyczących 
programów i zadań majątkowych: 
-  wprowadzić nowe przedsięwzięcie wieloletnie „Budowa i modernizacja boisk 
szkolnych” z planowanym limitem zobowiązań i wydatków  na kwotę 2 000 000 
zł, w tym: w roku 2012 na kwotę 50 000 zł, w 2013 roku na kwotę 1 950 000 zł. 
Podstawowym celem budowy i modernizacji boisk szkolnych jest poszerzenie 
bazy sportowo-rekreacyjnej w mieście. W 2012 roku planuje się wykonanie 
projektu budowlano-wykonawczego modernizacji boisk przy Zespole Szkół nr 1 
oraz przeprowadzenie procedury przetargowej na realizację zadania zaś w 2013 
roku zostaną wykonane prace budowlane dla wykonania dwóch boisk do piłki 
plażowej, bieżni okólnej, rzutni do pchnięcia kulą, dwóch kortów tenisowych, 
boiska wielofunkcyjnego, dwóch boisk do badmintona, 
- wprowadzić nowe przedsięwzięcie wieloletnie „Budowa zatok autobusowych                  
ul. Powstańców Śl.” z planowanym limitem zobowiązań i wydatków na kwotę 
80 000 zł, w tym: w roku 2012 na kwotę 30 000 zł, w 2013 roku na kwotę 
50 000 zł. Podstawowym celem budowy zatok autobusowych jest poprawa 
bezpieczeństwa ruchu na ul. Powstańców Śl. poprzez budowę normatywnych 
zatok autobusowych. W latach 2012-2013 planuje się wykonać projekt 
budowlano-wykonawczy, który określi zarówno zakres robót do wykonania jak                
i koszt zadania.  



- zmniejszyć limit zobowiązań i wydatków dla przedsięwzięcia pn.  „Budowa 
chodnika ul. Jana Pawła II” o kwotę 87 000 zł, 
- zwiększyć limit zobowiązań i wydatków dla przedsięwzięcia pn.  „Budowa 
chodnika   ul. Świerczewskiego” o kwotę 57 000 zł, 
- przesunąć w roku 2012 limit zobowiązań i wydatków w wysokości 90 000 zł               
z przedsięwzięcia pn. „Adaptacja Łazienek I dla potrzeb USC” dla przedsięwzięcia 
„Przebudowa budynku Domu Zdrojowego”. 
4. W załączniku nr 4  określić nowe brzmienie  Załącznika nr 3 „Zestawienie 
przedsięwzięć wieloletnich dotyczących programów i zadań majątkowych” do 
Uchwały Nr IV.44.2012 Rady Miasta Jastrzębie –Zdrój z dnia 26 kwietnia 2012 
roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój 
na lata 2012-2040 w związku z omyłką techniczną polegającą na niepoprawnym 
ustaleniu sumy dla Programu – UŻYTECZNOŚĆ PUBLICZNA. 

Ponadto proponuje się wprowadzić zmianę do treści projektu uchwały, która w 
załączniku nr 1 do uchwały Nr IV.44.2012 Rady Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 26 
kwietnia 2012 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie–Zdrój na lata 2012-2040 koryguje wartość  „maksymalnego 
dopuszczalnego wskaźnika spłaty z art.243 ufp (średnia z 3 ostatnich lat z pkt 
15c)”, w latach 2012-2014. Do wyliczenia nowych wartości wskaźnika przyjęto 
wykonanie  roku 2011, a nie planowane  wartości wykazane w sprawozdaniu za 
trzy kwartały 2011 roku. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –2. 
 
 

•••• Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII.155.2011 Rady 
Miasta Jastrzębie-Zdrój z dnia 22 grudnia 2011r. w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2012 rok, 
   

Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
Załącznik Nr 1 i 2 
1.     Proponuje się zwiększyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta w dziale 
700 – Gospodarka mieszkaniowa o kwotę 2 173 959 zł, w związku z 
otrzymaniem odszkodowania za wywłaszczone grunty pod modernizację drogi ul. 
11 Listopada w Jastrzębiu-Zdroju. 
2. Proponuje się dokonać przeniesienia planu wydatków majątkowych budżetu 
Miasta w dziale 600 – Transport i łączność, rozdziale 60015 – Drogi publiczne w 
miastach na prawach powiatu pomiędzy wieloletnimi przedsięwzięciami 
majątkowymi, polegającego na zmniejszeniu planu dla zadania Nr 000-000-195-
300 „Budowa chodnika ul. Jana Pawła II – Pw związane z realizacją programów 
i zadań majątkowych”  o kwotę 87 000 zł i zwiększeniu planu dla zadania Nr 000-
000-199-300 „Budowa chodnika ul. Świerczewskiego – Pw związane z realizacją 
programów i zadań majątkowych” o kwotę 57 000 zł oraz ustaleniu planu dla 
nowego zadania  Nr 000-000-130-300 „Budowa zatok autobusowych                         
ul. Powstańców Śl. – Pw związane z realizacją programów i zadań majątkowych” 
na kwotę  30 000 zł.  

3. Proponuje się zwiększyć plan wydatków majątkowych budżetu Miasta w dziale 
600 – Transport i łączność, rozdziale 60016 – Drogi publiczne gminne o kwotę 
110 000  zł dla nowego zadania Nr 000-000-135-000 „Dostawa i montaż 
parkomatów” z przeznaczeniem na zakup 5 szt. parkomatów w strefie płatnego 
parkowania na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój. 

4. Proponuje się zwiększyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta w dziale 
700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami                     
i nieruchomościami o kwotę 2 673 970 zł, z przeznaczenie na wypłatę 



odszkodowania za wywłaszczone grunty pod modernizację drogi ul. 11 Listopada 
w Jastrzębiu-Zdroju. 

5. Proponuje się zwiększyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta, z tytułu 
odpłatności za wyżywienie dzieci w przedszkolach, w związku ze wzrostem od 
stycznia dziennej stawki żywieniowej, w części gminnej, w dziale 801 – Oświata  
i wychowanie, o kwotę 95 500 zł, w następujących jednostkach: 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 2 -   11 945 zł, 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 3 -   13 513 zł, 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 4 -   12 128 zł, 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 5 -   18 743 zł, 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 6 -     6 685 zł, 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 11 –   2 520 zł, 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 13 –   1 680 zł, 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 14 –   3 528 zł, 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 18 – 15 908 zł, 

-         w Publicznym Przedszkolu Nr 20 –   8 850 zł, 

6.Proponuje się zmniejszyć plan wydatków majątkowych budżetu Miasta w dziale 
801 – Oświata i wychowanie, rozdziale 80120 – Licea ogólnokształcące o kwotę 
1 854 500 zł, w tym:  

- proponuje się zmniejszyć o kwotę 1 904 500 zł plan dla zadania Nr 000-000-
159-000 „Budowa i modernizacja boisk szkolnych”, 

- proponuje się utworzyć nowe przedsięwzięcie wieloletnie Nr 000-000-159-300 
„Budowa i modernizacja boisk szkolnych - Pw związane z realizacją programów 
i zadań majątkowych” i ustalić dla niego plan w wysokości 50 000 zł na 2012 rok 
i 1 950 000 zł na rok 2013. W ramach tego przedsięwzięcia realizowana będzie 
modernizacja boisk przy Zespole Szkół  Nr 1, a wprowadzenie powyższej zmiany 
podyktowane jest tym, iż dokumentacja zostanie ukończona dopiero w lipcu, co 
nie gwarantuje zakończenia robót budowlanych przed okresem zimowym w tym 
roku. 

7.Proponuje się zwiększyć plan wydatków majątkowych budżetu Miasta w dziale 
851 – Ochrona zdrowia, rozdziale 85149 – Programy polityki zdrowotnej o kwotę 
30 000  zł dla zadania Nr 000-000-047-000 „Zakup sprzętu medycznego” 
 z przeznaczeniem na zakup kardiomonitorów dziecięcych (2 stanowiska) na 
użytek Oddziału Noworodkowego w Wojewódzkim Szpitalu Specjalistycznym Nr 2 
w Jastrzębiu-Zdroju. 

8.Proponuje się zwiększyć plan dochodów i wydatków bieżących budżetu Miasta, 
z tytułu  odpłatności za wyżywienie dzieci, w związku ze wzrostem od stycznia 
dziennej  stawki żywieniowej,  w dziale 853 – Pozostałe zadania w zakresie 
polityki społecznej, rozdziale 85311 – Rehabilitacja zawodowa  i społeczna osób 
niepełnosprawnych o kwotę 14 960 zł, w jednostce Dom Nauki i Rehabilitacji Dla 
Dzieci Niepełnosprawnych w Jastrzębiu- Zdroju. 

9. Proponuje się zwiększyć plan wydatków majątkowych budżetu Miasta w dziale 
900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdziale 90095 – Pozostała 
działalność o kwotę 180 000 zł z przeznaczeniem na utworzenie nowego  zadania 
Nr 000-000-158-000 „Budowa systemu parkowania przy Urzędzie Miasta 
Jastrzębie-Zdrój” w ramach którego planuje się montaż dwóch automatycznych 
zapór ustawionych na wjeździe i wyjeździe z parkingu, samoobsługowego punktu 
kasowego oraz kamer wizyjnych. 



10.Proponuje się dokonać przeniesienia planu wydatków majątkowych budżetu 
Miasta w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdziale 
92120 – Ochrona zabytków i opieka nad zabytkami pomiędzy wieloletnimi 
przedsięwzięciami majątkowymi, polegającego na zmniejszeniu planu dla zadania 
Nr 000-000-107-300 „Adaptacja Łazienek I dla potrzeb USC – Pw związane z 
realizacją programów i zadań majątkowych”  o kwotę 90 000 zł i zwiększeniu 
planu dla zadania Nr 000-000-101-300 „Przebudowa budynku Domu Zdrojowego. 
– Pw związane z realizacją programów i zadań majątkowych” o tę samą kwotę. 

Załącznik Nr 3 
Zmiany zaproponowane w załącznikach Nr 1 i 2 powodują zmniejszenie deficytu 
budżetowego o 1 129 989 zł, dlatego  proponuje się zmniejszyć zaangażowaną 
wcześniej nadwyżką budżetową z lat ubiegłych, poprzez zmniejszenie  planu 
przychodów budżetu Miasta o tę kwotę. 
Załącznik Nr 4 
W związku ze zwiększeniem  wydatków  planowanych na dotacje dokonanym 
decyzją Prezydenta Miasta z dnia 4 maja bieżącego roku, proponuje się dokonać 
zmiany załącznika Nr 4 do uchwały budżetowej na 2012 rok polegającej na 
zwiększeniu o kwotę 1 356 zł dotacji dla jednostek sektora finansów publicznych 
z tytułu realizacji zadań z zakresu opieki społecznej, poz. I.17 stanowiącej zwrot 
środków do budżetu Państwa (203 zł) oraz do budżetu Unii Europejskiej 
(1 153 zł),   
Załącznik Nr 5 
1. Proponuje się zwiększyć plan dochodów wydzielonego rachunku dochodów 
własnych oraz wydatków nimi finansowanych o kwotę 2 502 zł z tytułu spadków, 
zapisów i darowizn w postaci pieniężnej na rzecz jednostki budżetowej wraz z 
odsetkami. Darowizna dla Publicznego Przedszkola Nr 8 od Przedsiębiorstwa 
Produkcyjno-Górniczego ROW SA przeznaczona zostanie na pokrycie kosztów 
organizacji wycieczki dla dzieci.  

2. Proponuje się zwiększyć plan dochodów wydzielonego rachunku dochodów 
własnych dotyczącego stanu środków na początek roku oraz wydatków nimi 
finansowanych o kwotę 785 zł, w jednostce Zespół Szkół Nr 6, w tym z tytułu: 

- opłat za wynajem pomieszczeń szkolnych będących w dyspozycji szkół 
podstawowych, gimnazjalnych oraz ponadgimnazjalnych z wyjątkiem mieszkań 
służbowych, w kwocie 413 zł, 

- opłaty za wynajem powierzchni reklamowych na terenie szkół podstawowych, 
gimnazjalnych oraz ponadgimnazjalnych wraz z odsetkami, w kwocie 267 zł,                 
- dochodów za duplikaty świadectw i legitymacji szkolnych wraz z odsetkami oraz 
wydatki nimi finansowane, w kwocie 105 zł. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 

Stanowisko przyjęto głosami: za –3, przeciw –0, wstrzymujących się –2. 

 
Ad. 4. 
Wypoczynek dzieci i młodzieży. 
 
Michał Szelong – Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji               
W ofercie zajęć na lato powielamy częściowo te propozycje, które przyjęły się  
w poprzednich sezonach. Są to między innymi wspinaczka, wyjazdy w plener, 
akademia tańca, szkółka karate do lat 15, piłka plażowa na kąpielisku. Nowością 
są zajęcia biegowe we wtorki i w czwartki. Ponadto zawody rowerowe, rajd 
rowerowy, wycieczki do Pszczyny, Tarnowskich Gór, Górę Żar. 
 
Bernadeta Magiera 
Czy niecka kąpieliska w Zdroju była zawsze podgrzewana? 



 
Michał Szelong 
Zawsze jest podgrzewana woda, można się kąpać nawet przy załamaniu pogody.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Czy bandy na lodowisku będą całkowicie wymieniane, zdarzają się na meczach 
 iż zostają uszkodzone, wyginają się.  
 
Michał Szelong 
Tak. Zadanie inwestycyjne obejmuje jeszcze modernizację –zabezpieczenie 
wyjścia dla zawodników, boksów dla zawodników i boksów sędziowskich. W tym 
zadaniu ujęliśmy również bandy dla dzieci, które grają w mini-hokeja. 
 
Andrzej Pawłowski – Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawił materiał 
dotyczącym form wypoczynku letniego organizowanych przez szkoły w mieście.  
Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Teresa Jachimowska – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 
Jak co roku organizujemy kolonie letnie nad morzem, organizowane przez biuro 
TAMA z Poznania. 98 dzieci  z rodzin trudnych, przewidujemy zajęcia związane 
np. z profilaktyką antyalkoholową, z podziałem na grupy wiekowe. Program 
przedstawiony przez organizatora był bardzo szeroki. Obejmował szeroką 
tematykę uzależnień, przeprowadzaną codziennie przez psychologa, opracowany 
w formie zabaw i testów. Ośrodek typowo kolonijny, pawilony, pokoje 3-4 
osobowe z węzłem sanitarnym i stołówką. Na terenie boiska do siatkówki i piłki 
nożnej. Zapewniono minimum dwie wycieczki. Koszt 1 134zł, dwa turnusy               
2-tygodniowe.  Jak corocznie przewidujemy kontrolę dotyczącą złożonej oferty, 
jak również dokumentacji i wyposażenia magazynowego.  
 
Lucyna Maryniak 
Była prośba do p. dyrektor Bac, abyśmy  w każdej umowie, wiedzieli kogo 
zatrudniamy.  
 
Teresa Jachimowska 
My na to nie mamy wpływu, organizator jest zobowiązany do przedstawienia na 
14 dni przed rozpoczęciem turnusu pełną listę wychowawców                            
wraz z kwalifikacjami, wiemy już, kto jest kierownikiem kolonii.  Zapisów, 
których państwo się domagacie, nie może być, ze względu na ochronę 
konkurencyjności przez ustawę Prawo zamówień publicznych. Organizator z 
zewnątrz nie może mieć utrudnionego wyboru opiekunów, w związku z tym 
takiego zapisu nie mamy.  
 
Elżbieta Siwiec 
Dlaczego nie może jechać jeden wychowawca z Jastrzębia, który spełni sprawę 
kontroli na bieżąco. Jeśli jest poważne biuro, które organizuje dzieciom 
wypoczynek, to same winne zadbać o to, żeby te dzieci pojechały z osobą, która 
przypilnuje wszystko na miejscu. Byłam na kilkudziesięciu turnusach, i wiem, że 
to co jest w dokumentach, a to co się dzieje – jest to zupełnie inna sprawa.  
 
Teresa Jachimowska 
Kontakt z koloniami mamy na bieżąco, organizator jest zobowiązany do podania 
rodzicom numeru telefonu do kierownika kolonii i wychowawców. Kontrakt 
Ośrodka Pomocy Społecznej z kierownikiem kolonii jest codzienny. 
 
 
 



Elżbieta Siwiec 
Oferent, który nie ma nic do ukrycia powinien sam zaproponować aby był tam 
ktoś z naszych wychowawców.  
 
Teresa Jachimowska 
Radca prawny wyraźnie podkreślił, że naniesienie takiego zapisu w specyfikacji 
byłyby naruszeniem przepisów dotyczących zamówień publicznych dotyczących 
konkurencji i równego traktowania wykonawców.  Państwo nie mieli z naszej 
strony informacji, że coś niepokojącego dzieje się na koloniach, a proszę mi 
wierzyć, że informacja taka do państwa by dotarła. Proszę mi wierzyć, że 
kontrola jest, kontakt jest i każda sytuacja niedobra-byłaby przez nas rozeznane. 
 
Lucyna Maryniak 
Proszę nas zrozumieć, być może, że teraz wychowy zmienili się na lepsze, lecz 
gdy myśmy jeździli na kolonie jako nauczyciele, to widzieliśmy, jak ci młodzi 
wychowawcy poczynają sobie na koloniach.  
Jeśli to nie może to być pełnomocnik, to może wychowawca lub zastępca 
kierownika, aby było w zapisie, że taki etat obsługuje ktoś z naszego miasta.  
 
Teresa Jachimowska 
Ja muszę również przestrzegać przepisów prawa, jeśli mam wyraźną informację 
ze strony radcy prawnego i specjalistów od zamówień publicznych że nie mogę 
takiego zapisu wprowadzić, więc nie będę się starała tego szerzej omawiać, 
jednocześnie mam na uwadze, że z naszej strony jest kontrola. 
 
Lucyna Maryniak 
Jaka to jest kontrola? 
 
Teresa Jachimowska  
Jesteśmy tam 4 dni, nie zapowiadamy terminu kontroli.  
 
 
 

Ad. 5. 
Sprawy bieżące 

• poparcie starań dążących do ogłoszenia obszaru Województwa Śląskiego 
strefą wolną od organizmów zmodyfikowanych genetycznie,  

• pismo OPS dotyczące przyznania mieszkania socjalnego 
• pismo Śląskiej Ligi Walki z Rakiem, 

 
Ad. 6. 
Wolne głosy i wnioski. 

Ad. 7. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 19 kwietnia 2012r.  
 
Ad. 8. 
Zakończenie posiedzenia.  

 
Przewodnicząca Komisji  podziękowała zebranym za przybycie i zakończyła 
obrady komisji. 

 

Protokołowała 
Agnieszka Bąk                      



 

        Przewodnicząca Komisji 
Polityki Społecznej 

 
       Bernadeta Magiera 


